
Zápis ze zasedání Školské rady Gymnázia F. M. Pelcla v Rychnově nad Kněžnou 

konané dne 10. 10. 2022 od 15,00 hod. v budově školy 

 
Přítomní: 
za zřizovatele – Jana Drejslová a Ivana Skřítecká 
za učitele – Soňa Tyčová a Eva Nouzová 
za rodiče a zletilé studenty – Kateřina Provazníková  
 
Host: Pavlína Školníková – ředitelka školy  
 
Omluvena: Klára Solárová 
 

 
1. Výroční zpráva školy za školní rok 2021/2022 

 

• Text zprávy byl všem členkám ŠR zaslán s předstihem elektronickou poštou. 

• Paní ředitelka při zasedání prošla a ústně okomentovala vybrané pasáže výroční zprávy a dala 
prostor k dotazům.  

• Školská rada hlasy všech přítomných schválila znění Výroční zprávy školy za školní rok 2021/22.   
 
 

2. Začátek nového šk. r. 2022/2023 
 

• V podzimním termínu maturitních zkoušek uspělo osm studentů z devíti přihlášených. 

• Naplněnost prvních ročníků: na vyšším gymnáziu je v obou třídách po 31 žácích, v primě nižšího 
gymnázia pak žáků 27. 

• Celkově ve škole momentálně studuje 462 studentů (max. kapacita 480) 

• Po celý školní rok bude na GFMP studovat student z Thajska (zprostředkováno organizací AFS) 
a bude zde též působit španělský rodilý mluvčí.  

• Proběhlé a plánované školní akce: adaptační kurzy, exkurze 4. ročníků VG, zeměpisná exkurze, Noc 
vědců, historická exkurze, Erasmus+ pro pedagogy (jobshadowing v partnerské finské škole, jazyk. 
kurzy na Maltě), dny otevřených dveří… - snaha realizovat veškeré akce ve standardní podobě 
 
3. Ukončení 

 

• Zasedání skončilo v 16,15 h. 

• Příští zasedání: červen 2023 
 
 
Přílohy: prezenční listina 
 
 
 
Zapsala: Eva Nouzová 
Zápis byl rozeslán na e-mailové adresy všech účastníků zasedání. 
 
 


